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Referat af bestyrelsesmøde 11. sept. 2019  

Afbud: Søren Brask 

Dagsorden: 

1) Vores cykeltur rundt i Ejby d.11/8 med henblik på invitation af politikker? 

- Vi blev enige om at invitere byrådet til Ejby. Vi nedsatte et udvalg – Hans Henrik, John K 
og John H som vil udfærdige spørgsmålene. Ideer kunne være udvikling af Ejby -bolig/
skole/infrastruktur? Vedligeholdelse af arealer - hvad er standarden? Ring 5? 
Affaldsordning?.... Måske invitere dagbladet / lokalavisen   

2) Skal vi lave en ny række af foredragsaftner 

- Umiddelbart gør vi det ikke… 

- Vi vil gerne modtage ideer fra vores medlemmer  

3) Snak om ”Ren Køge” mødet som vi deltog i d. 28/8 
-  Umiddelbart var der ikke blandt deltagerne på mødet kendskab til ”Ren Køge” – hvilket 
var meget overraskende for arrangøren 
-   Vi afventer materiale fra kommunen 
-   Dorte tager kontakt til miljø gruppen i Ejby som har arrangeret ”skrald opsamling” 
-   John K lægger artiklen om ”Ren Køge” ind på vores hjemmeside 

4) Mogens J’s brev til Marie Stærke 
- Brevet blev drøftet og vi vælger ikke at sende det. Mogens sender det som privat. 
-  Dorte kontakter Kirsten Nymann ang. status på Ring 5 

5) Artiklen som John K sendte rundt – bliver vi hørt som borger og/eller borgerforening 
-    John K. lægger artiklen ind på vores hjemmeside. 

- Derfor har vi en borgerforening!! 

6) Medlemstal og økonomisk status fra kasserer 



- Rene B. oplyste at vi er 95 medlemmer og gennemgik regnskabet - vi følger budgettet 

7) Bordet rundt 
-   Mogens W undersøger kursus tilbud om brugen af hjertestarter  
-   Hans Henrik undersøger muligheden for 1. hjælps kursus med Røde Kors 
-   Dorte tager kontakt til Borup Borgerforening ift ETK, evt også andre borgerforeninger  

8)  Næste møde 29/10 kl. 19


